
                
 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Groningen, 9 december 2016 

 

VRAGEN ChristenUnie ex artikel 41 reglement van orde betreffende begraafplaats Nieuw Hoogkerk  

 

Omdat wij ons met de mensen in Hoogkerk zorgen maken over de toekomst van de begraafplaats 

Nieuw Hoogkerk en omdat wij vinden dat het niet zo mag zijn dat de begraafplaats slecht 

begaanbaar is, willen wij het volgende aan het college voorleggen. 

 

Op 25 januari 2012 heeft de raad de structuurvisie "Een graf in Stad" vastgesteld. Vervolgens heeft 

de raad op 28 mei 2014 de beheerplannen goedgekeurd. Bij het bepalen van de maatregelen is 

rekening gehouden met de bezuinigingsdoelstellingen waarbij het onderhoudsniveau volgens de 

BORG-systematiek op de begraafplaatsen (dus niet het kwaliteitsniveau van de graven zelf) 

verlaagd is naar “laag”. Het college heeft destijds aangegeven de onderhoudsmaatregelen hierop 

af te stemmen en gezegd dat het ervoor zal zorgen geen afbreuk te doen aan sfeer en functie van 

de begraafplaats zelf. Het college wil deze maatregelen alleen toepassen op niet-zichtlocaties (het 

bosplantsoen, de heestervakken en gazons aan de randen van de begraafplaats e.d.).  

Daarmee behouden de zicht- en verblijfslocaties het huidige onderhoudsregime.  Met 

bovenstaande tekstverklaring vinden wij het vreemd dat er nu wel klachten zijn over de 

begaanbare delen van begraafplaats Nieuw Hoogkerk. 

 

Afgelopen periode kregen wij nl. signalen dat er regelmatig klachten zijn over de toegang tot de 

begraafplaats en over het onderhoud op bepaalde plekken op begraafplaats Nieuw Hoogkerk. 

Mensen moeten laarzen meenemen om bij het graf te komen, onder andere op het oude gedeelte 

waar modder over de paden is gelegd. Ook is een gedeelte van de verharde paden opgehoogd met 

grond waarin graszaad is ingezaaid, maar wat tot op heden slecht is gegroeid. Ter illustratie: zie 

onderstaande foto’s.  

 

Daarnaast is het voorgekomen dat bezoekers in rolstoelen en scootmobielen in dat gedeelte vast 

zijn komen te zitten en door andere bezoekers los getrokken moesten worden. Ook maakt men 

zich zorgen over de toekomst, want met het huidige tempo is de begraafplaats over een paar jaar 

vol. Leden van de huidige uitvaartverenigingen in Hoogkerk willen graag daar begraven worden 

maar ook van elders uit de stad is er belangstelling. 

 

1. Herkent het college de signalen over de slechte begaanbaarheid van een deel van de 

paden? Zo ja, is de maatregel waarbij een gedeelte van de verharde paden is opgehoogd 

met grond waarin graszaad is ingezaaid wel de juiste maatregel geweest? Zo nee, bent u 

bereid om deze situatie aan te passen naar een situatie waarbij de paden wel goed 

begaanbaar zijn?  



2. Bij het vaststellen van de beheerplannen is  het standaard kwaliteitsniveau van het parkdeel 

verlaagd naar "laag". Wat is de mening van het college over de verlaging van de BORG-

norm naar “laag” in verhouding tot de geconstateerde problemen op begraafplaats Nieuw 

Hoogkerk? 

Indien het naar uw mening niet ligt aan het verlagen van de BORG-norm, wat is naar uw 

mening dan de oorzaak van de problemen?  

3. In verband met de toekomst van begraafplaats Nieuw Hoogkerk kunnen wij ons de zorgen 

van bewoners in Hoogkerk goed voorstellen. Wij herinneren ons de moeizame verkenning 

over uitbreiding van begraafplaats Noorddijk. Bent u bereid om in gezamenlijkheid met 

bewoners, uitvaartverenigingen en andere belanghebbenden de toekomst te verkennen 

van deze begraafplaats?  

 

Namens de fractie van de ChristenUnie, 

 

Inge Jongman 

 

 

 

 

 



 

 


